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Redactioneel 

In Venetië dragen ze al heel lang prachtige maskers 

met carnaval en het is nog niet zo lang geleden, dat 

een gemaskerd bal geven ook in Nederland onder de 

elite erg populair was. Dat heeft me altijd gefascineerd, 

gemaskerd en onherkenbaar ergens een leuk feestje 

vieren. De maskers in Venetië en de chique ballrooms 

van onze voorouders waren rijkelijk versierd en prach-

tig om te zien. In jongere jaren heb ik zelf weleens een 

verkleedfeest gehad en de sport was om je zo te ver-

mommen dat je niet herkend werd. 

Voor mij heeft een masker dragen misschien wel te 

maken met wat beroepsdeformatie, want vanaf dag 1 

in mijn opleiding op de operatiekamer was het dragen 

van een mondmasker vanzelfsprekend. Je went er snel 

aan, zelfs als brildrager. Ik begreep dus weinig van de 

richtlijn van het RIVM tijdens de eerste coronagolf, om-

dat een masker altijd een barrière vormt tussen jezelf 

en je directe omgeving en andersom. Het zal o.a. wel 

de schaarste aan dit materiaal geweest zijn die het 

RIVM een half jaar geleden tot zijn standpunt bracht. 

Maar goed, inmiddels is 

dit standpunt door voort-

schrijdend inzicht achter-

haald en zijn we sinds 1-

12 allemaal aan het 

mondkapje, althans in 

openbare binnenruimtes. 

Het is overigens wel zo 

handig en beter om het 

ding gewoon op te houden als je van de ene winkel 

naar de andere gaat.  

Wat ik in het “straatbeeld” minder leuk vind, is dat zo 

veel mensen zo’n saai blauw, wit of groen disposable 

geval dragen, dat ziet er zo ziekenhuisachtig uit. Voor 

noodgevallen heb ik deze ook, maar ik geef de voor-

keur aan meer kleur. Minder kan ook, bijv. zwart is 

chique en stijlvol. Roze zag ik laatst te koop op de 

markt en is misschien handig voor mannen die hun 

geaardheid duidelijk willen laten zien of voor meisje-

meisjes die dol zijn op die kleur. Maar pas je mond-

masker het liefst aan op je kleding, naai het zelf met 

een apart vakje voor los verkrijgbare wasbare filters 

en leef je uit in motieven, daar vrolijkt iedereen in 

deze toch al sombere tijden echt wat van op. Ik bezit 

inmiddels mondmaskers met bloemetjes, vogeltjes, 

stippels, muzieknoten en uiteraard teckeltjes. Ge-

woon in een netje in de was, na afloop strijken dan 

overleven het coronavirus en andere virussen het niet 

want, ook tegen de laatste twee word je dan be-

schermd. Nog een voordeel: in de kou op de fiets 

blijft je gezicht lekker warm.  

Vergeet vooral niet om ook meer met je ogen te gaan 

doen! Het is algemeen bekend dat blikken kunnen 

doden, maar je ook kunnen laten smelten. Ogen 

sprankelen of er dansen poppetjes in. Omdat de mi-

miek van het gezicht met een masker grotendeels 

wegvalt, wordt de ogentaal ontzettend belangrijk en 

dan bedoel ik niet overdreven knipperen met lange 

valse wimpers, maar een beetje meer aandacht voor 

het ogenwerk mag best, dat heb ik vroeger in de OK 

wel geleerd. 1 blik kan soms al voldoende zijn! Ogen 

zeggen zo veel! Nog een laatste voordeel kan zijn om 

bij de tegenwoordig zo hippe winter barbecue een 

mondkapje te dragen tegen de lastige rook en het-

zelfde kan gelden bij het clandestiene vuurwerk dat 

ongetwijfeld door veel eigenwijze Nederlanders toch 

wordt afgestoken. 

Ik wens u allen, meer of min-

der gemaskerd, toch hele fijne 

feestdagen toe. Vergeet voor-

al niet iedereen boven die 

maskers met ogen vol warmte 

aan te kijken en elkaar veel 

liefdevolle blikken toe te stu-

ren. Dat kunnen we wel ge-

bruiken in deze sociaal toch al 

zo afstandelijke tijden. 

Blijf gezond en tot volgend 

jaar! 

 

Rina Runia 
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Van de voorzitter 

Beste medegolfers, 

Dit is bij uitstek de tijd in het 

jaar om terug te kijken op 

2020. 

We zitten nu midden in de 

tweede golf van de corona-

crisis en mogen ons gelukkig 

prijzen dat we het grootste 

gedeelte van de coronatijd 

toch hebben mogen golfen. 

Een hele bijzondere tijd, met 

ons clubhuis bijna altijd ge-

sloten en de gezelligheid ver 

te zoeken. Wel konden we noodgedwongen het gejaag 

van elke dag ontlopen en de nodige rust in ons leven 

brengen, ook wel weer een goede ervaring denk ik. 

 

Dit jaar zijn er meer minder leuke dingen gebeurd. 

Begin dit jaar overleed Piet Wijnen. Hij was jaren lid 

en tijdelijk golfleraar bij onze club. Op 12 november is 

onze eerste voorzitter, medeoprichter en erelid Ben 

Haanappel op 85-jarige leeftijd overleden. Ik wil Lidy 

en haar familie heel veel sterkte wensen in deze moei-

lijke tijd. 

Competities en wedstrijden konden door corona niet 

doorgaan, waardoor dingen samen doen in clubver-

band onmogelijk was. Ik ben wel blij dat de DDD heeft 

besloten onder strenge regels haar dinsdagmiddag-

competitie af te maken. Later heeft ook de VVMM de 

wedstrijden op de vrijdagmiddag hervat. 

Vrijwilligersdag kon dit jaar ook niet doorgaan, maar 

ik heb overal gehoord dat onze alternatieve opzet heel 

goed is gevallen. Alle vrijwilligers wil ik hier nog een 

keer bedanken en de hoop uitspreken, dat ze het nog 

lang volhouden. Maar nieuwe mensen kunnen we al-

tijd gebruiken, dus meld u aan. 

Ook zijn er toch wel weer leuke dingen gebeurd. We 

hebben drie leden van verdienste benoemd: Dammie 

Jansen, Marrie van Dam en Jos Coppen. Allen vrijwil-

ligers van groot formaat die jarenlang veel voor onze 

club hebben gedaan. Nogmaals bedankt voor jullie 

inzet en enthousiasme voor onze VGC. 

We hebben ondanks alles wel de zomercompetitie 

kunnen spelen en dat was zoals gebruikelijk een ge-

weldig succes. 

 

Dit jaar hebben zich ca 35 nieuwe leden bij ons aan-

gemeld en daarmee zijn we heel blij. Wel wil ik jullie 

allemaal vragen om daar waar het kan te helpen om 

deze nieuwe aanwas een warm welkom te geven. In 

coronatijd is het voor hen heel moeilijk snel in te bur-

geren. 

Onze pro Ward heeft besloten een fulltime dienstver-

band aan te nemen en te stoppen als onze pro. Dit is 

enerzijds heel jammer, maar anderzijds ben ik heel 

blij dat we Ger Jeurissen, onze vroegere pro, bereid 
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gevonden hebben om bij de VGC terug te komen. 

Hierdoor hebben we weer een echte clubman aan 

boord voor onze leden. 

De baan ligt er super bij en ik wil de gemeente en de 

baancommissie bedanken voor dit geweldige resul-

taat. 

Het ziet er naar uit dat we de nieuwjaarsreceptie be-

gin 2021 niet kunnen houden, jammer maar het zij 

zo. Er komt hopelijk in 2021 wel weer een tijd dat de 

“normale” bijeenkomsten weer kunnen plaatsvinden. 

 

Ik heb weer genoeg gezegd en ben ongetwijfeld ook 

veel vergeten. Ik wens jullie allemaal een gezellige 

Kerst en een gezond, sportief en gelukkig 2021.  

Pas allemaal op jezelf en de ander, blijf coronavrij en 

maak er van wat er van te maken is in de huidige om-

standigheden. 

Frank Smulders 

 

In memoriam Ben Haanappel 

Met het overlijden van Ben Haanappel is iemand uit 

ons midden verdwenen, die het verdient om zijn na-

gedachtenis te eren. Hij was de oprichter van de VGC, 

maar deze opmerking behoeft een nadere uitleg. 

 

Het begon allemaal toen Ben van zijn broer in Canada 

een paar golfclubs kreeg. Van nature geïnteresseerd 

in alle soorten sport besloot Ben om met dat cadeau 

eens iets te gaan doen. 

Hij had bovendien het geluk, dat enkele collega’s van 

hem in Groningen, waar Ben en Lidy toen woonden, 

al golfden. 

 

Een zwager van hem uit Tilburg golfde ook al, in Goir-

le, en zo werd Bens nieuwsgierigheid naar het aan-

trekkelijke van het golfen aangewakkerd. De baan in 

Goirle was gesitueerd op het sportpark aldaar. Ben, 

altijd al uit op verrassende zaken, dacht bij zichzelf: 

”wat in Goirle kan moet in Valkenswaard toch ook 

kunnen!” Hij was al vaker op sportpark Den Dries aan 

de Pastoor Heerkensdreef geweest en had zich erover 

verbaasd dat zo’n mooi terrein gedurende driekwart 

van het hele jaar er verlaten bij lag, op wat verdwaal-

de tennissers na. “Dat is toch zonde” zei Ben te-

gen enkele opgetrommelde raadsleden die er toch 

best sceptisch tegenover stonden. Maar dan heb 

je een kwaaie aan Ben! Hij zorgde er voor dat die 

raadsleden naar Goirle trokken om daar 

van burgemeester Ton van de Wildenberg (oud-

wethouder van Valkenswaard) te horen hoe hij op 

het sportpark aldaar een golfclub had opgericht. De 

burgemeester hield een gloedvol verhaal tegen 

de Valkenswaardenaren, belde ook nog eens even 

met zijn collega in Valkenswaard en zo kwam de 

bal aan het rollen wat leidde tot de oprichting van de 

VGC in 1992. 

Ben werd meteen de eerste voorzitter en later werd 

hem, zeer terecht, het erelidmaatschap aangeboden 

waarop hij erg trots was. 

Ondanks het feit dat de VGC nu al 28 jaar bestaat en 

een begrip is voor zo’n 350 (meest) oudere leden, 
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moet toch echt vermeld worden, dat vooral de per-

soonlijkheid van Ben Haanappel de grondslag heeft 

gelegd voor de geweldige sfeer die er nog steeds 

heerst. 

Ben was een bon vivant met een grote betrokken-

heid bij de club want er kon niets gebeuren of hij 

was present. Hij is een voorbeeld voor ons geweest 

met het afgaan op nieuwe leden om ze hartelijk wel-

kom te heten en ze op hun gemak te stellen. En of 

het nu ging om het oprichten van een blazersband, 

een zangkoor voor de jubilea of het aanschaffen van 

een - helaas verschrikkelijk oude - piano om bij 

feestjes te gebruiken. Die aanschaf leidde nog eens 

tot een enorme hilariteit bij de toevallig aanwezigen, 

toen Ben probeerde met een dopsleuteltje, een stijf 

stukje plastic en een waterpomptang het ding te ver-

leiden tot wat meer melodieuze klanken… 

En nu is hij er niet meer. De laatste keren dat we 

hem op het sportpark zagen, was goed te mer-

ken dat zijn gezondheidstoestand sterk achteruit-

ging, maar hij bleef wat men noemt: een aimabel 

mens. Ik hoop dat hij op de hemelse golfbaan nog 

vele birdies mag maken. 

Rust in vrede, Ben, je hebt het goed gedaan! 

Ben Thijssen

Afscheid van de oude piano 

Toen onze club een eigen clubhuis kreeg, was mijn 

eerste gedachte: ”Wat zou ik graag hier een piano 

hebben”. Onze oprichter Ben Haanappel speelde ook 

piano en hij vond het een prima idee. Maar hoe orga-

niseren we dat? Mijn geheugen laat me tegenwoordig 

wat in de steek, maar één ding zal ik nooit vergeten! 

We hadden 4 of 5 adressen waar een piano werd aan-

geboden en op een zaterdagmiddag gingen we samen 

op pad om bij die adressen te gaan kijken. Het werd 

een onvergetelijk avontuur! In een klein rijtjeshuis 

troffen we een prachtige grote zwarte vleugel aan, die 

de hele zitkamer in beslag nam. De eigenaar klaagde: 

”Die hebben we geërfd van ons tante, mar hij is veuls 

te groot en wij kenne er ook niet op speule”. Onze 

reactie was: “Ook voor ons veuls te groot”. 

Dus op naar het volgende adres, waar de kleur zwart 

was en wat niet kleurde bij de kleur van ons clubhuis. 

Bij nummer 4 stond er een die qua kleur prima paste 

bij onze muur. “Dit lijkt ons wel wat”, zeiden we tegen 

elkaar, maar Ben wilde hem eerst even inspecteren en 

dat hadden de verkoper en ik niet verwacht. In drie 

minuten tijd lagen alle houten onderdelen op de vloer 

en waren er alleen nog maar snaren te zien…… Ben 

begon met de inspectie en klom voor de helft zelf in 

de piano en onderzocht alles. Hij was tevreden. “Nou 

Mien, ga maar spelen en laat eens horen hoe hij 

klinkt”. Ook dát werd goedgekeurd. 

Ik had aangeboden de club een piano te schenken, 

mits de prijs redelijk was. De verkoper vroeg € 240 en 

daarmee ging ik meteen akkoord. 

En zo hadden we 

muziek in huis. En 

een groot voordeel 

was, dat Ben de 

piano zélf kon 

stemmen. Maar 

helaas had hij 

geen stemsleutel… 

Geen probleem: 

onze techneut Jan 

Kornelius had in 

no time zo’n sleu-

tel gemaakt. Wat 

hebben we toch 

geniale leden!!! 

Jarenlang hebben 

we er op gespeeld, 

maar hij is nu erg versleten, vals en sommige tonen 

zijn gewoon kapot. En net nu komt een ándere Ben 

(Thijssen) me vertellen, dat hij een goede, pas ge-

stemde piano kan krijgen en nog voor niets ook! Pro-

bleem opgelost dus. 

Zelf ben ik inmiddels het oudste lid van onze club en 

ik weet niet hoelang ik nog meedraai. Voor Ben Haan-

appel en mij zou het een fijn idee zijn als iemand erop 

blijft spelen. Er gaat niets boven muziek!! 

Mien Flik, grandmère du golf 
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Hole in one!     
door Theo Maassen 

Ik ben nog niet zo heel lang aan 

het golfen, maar begin heel 

langzaam wel te voelen wat golf 

met een mens doet, waardoor 

je er of verliefd op kunt raken 

of het spelletje hartgrondig gaat 

haten. Ik hoor bij de eerste ca-

tegorie, de verliefden. 

Dat heeft niet zo veel te maken 

met mijn spelpeil, want dat is 

echt nog beneden NAP (Nieuw-

Aankomend-Potentieel), maar veel meer met de 

sfeer, de frisse lucht, het lekker buiten zijn en de lol 

met elkaar op de driving range als de oefenballetjes 

niet van de afslagmatten af willen of tergend een paar 

meter weg rollen, danwel verdwijnen in de bosrand of 

een muzikale "ping" laten horen wanneer ze de licht-

masten raken. 

Hoewel ik ook al een poosje in het vreugdevolle bezit 

ben van een handicap (nummertje 54) en me dus 

over de banen mag begeven, vind ik ze niet allemaal 

even sympathiek. De eerste bijvoorbeeld schept er 

een bijkans duivels genoegen in mijn afslagen richting 

kreupelhout links en rechts te dirigeren die daarin 

vrijwel altijd spoorloos te blijven. Ik ben dan ook een 

provisioneel afslager daar. Nummer 2, 3 en 4 gaan 

meestal wel, maar 5 heeft naast veel kreupelhout ook 

nog een dijk en zand. Daar belanden mijn top-

afstandsslagen bij voorkeur op en in en is mijn resul-

taat een dikke nul. Afslag 6 heeft wederom het nare 

karakter van 1. Ik hou er niet van. Maar dan 7! Wat 

een topbaan! 

Hier beleefde ik de euforie van een hole-in-one. Ik 

voelde hem bijna aankomen. Ervoer de focus op de 

bal, het losschudden van de schouders, het zorgvuldig 

plaatsen van de handen, de arendsblik naar de vlag 

en weer naar de bal, het strekken van de linkerarm 

voor het lichaam naar omhoog, het controlerend kij-

ken of de wedge wel richting target stond, de trage 

daling van de oefenslag naar de bal, het stapje voor-

waarts en dan de herhaling, maar nu niet in slow mo-

tion, maar fel en zoevend snel, gecontroleerd om-

hoog, de heupzwaai en de swing .. en daar ging de 

bal ... een prachtige boog, hoog, lichtjes afbuigend, 

maar niet afwijkend, schitterend zeilend op de wind 

en glinsterend wit in het zonlicht, als een magneet 

getrokken naar het doel beneden, naar kort gescho-

ren, koel gras met een wenkend holletje. Wees wel-

kom witte bal, kom er maar in, en dat gebeurde. Met 

een lenig nasprongetje dook de bal het gaatje in om 

niet meer te voorschijn te komen. Was dat ... ja, dat 

is er een! Een om te zoenen. Een om nooit meer te 

vergeten. Een om over te verhalen. De allereerste van 

je leven! Een HOLE IN ONE. Een echte hole in one. En 

dat moest gevierd worden met de omstanders. 

Theo Peters wist te vertellen, dat hij mensen kende 

die al meer dan 20 jaar golf speelden en die nog nooit 

een hole in one hadden geproduceerd. Ja, deze telde 
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wel niet officieel mee, maar het was er wel een. En wat 

een mooie! We sloegen elkaar nog net niet op de 

schouder en gingen ook niet uitgebreid staan knuffe-

len, maar trots, dat waren we absoluut. 

Wat een geluksmiddag! Hoeveel extra punten zou dat 

waard zijn? 6 of 7? Tjee, de handicap ging eraan, dat 

was zeker. Misschien wel naar ergens midden 40. 

Ik had het voorspeld, voorvoeld ook, dat ie zou komen. 
En dat zei ik ook. En ook dat ik er over zou schrijven 

voor de Teeshot. Immers ere wie ere toekomt, toch? 

Zo is dat. Jack, van harte proficiat met jouw hole in 
one!  

Want het was niet de mijne. Dat is natuurlijk wel jam-

mer, maar ik ben toch blij dat ik met eigen ogen een 
hele echte Hole In One heb meegemaakt. De zijne. Die 

van Jack Dickens. Op een mooie 3 augustus, maandag-

middag, om half drie op hole 7 in het jaar 2020. 
 

 

Het nieuwe Wereld Handicap Systeem (WHS) 

deel 2 
 

Let op: invoering is verschoven naar 1 maart 2021. 

In het eerste deel (vorige Teeshot) ben ik ingegaan op 

de algemene aspecten van het systeem; in dit tweede 

deel zal ik de meer technische berekeningen achter het 

systeem toelichten. De echte liefhebbers kunnen na-

tuurlijk ook de NGF-website bezoeken voor meer infor-

matie. 

De computer berekent je WHS-handicap. Bij de invoe-

ring van het WHS rekent de computer jouw eerste 

WHS-handicap uit. En als je na invoering van het WHS 

een score inlevert, dan rekent de computer ook auto-

matisch je nieuwe WHS-handicap uit, net zoals dat nu 

al gebeurt bij je EGA-handicap.  

Er is geen simpele formule waarmee je nu al kunt uit-

rekenen wat je WHS-handicap op dit moment zou zijn. 

Dat komt omdat de WHS-handicapberekening heel 

anders werkt dan die van het EGA Handicap System. 

Het is om die reden ook niet zo, dat alle spelers die nu 

EGA-handicap 20 hebben, na de transitie allen dezelf-

de WHS-handicap zullen hebben. Bij de transitie wordt 

de WHS-berekening niet toegepast op jouw laatste 

handicap, maar op de scores in jouw handicapgeschie-

denis. En bij iedere speler met EGA-handicap 20 is die 

handicap 20 met andere scores tot stand gekomen. 

De diepte in: bruto en netto score, netto double bo-

gey, de Aangepaste Bruto Score en het Dagresultaat 

Als je na de invoering van het WHS een qualifying ron-

de of wedstrijd speelt, dan doe je precies hetzelfde als 

vroeger. Je noteert per hole je bruto score. In het ge-

val van stableford noteer je dan soms een streep, 

maar als je strokeplay speelt, dan moet je net als 

vroeger de bruto score noteren en alle holes uitholen. 

Iedere speler verpest wel eens een hole. Om te voor-

komen dat die "slechte holes" een overdreven impact 

hebben op je handicap, worden de strepen (bij sta-

bleford) of hoge bruto scores op je slechte holes voor 

handicapdoeleinden aangepast tot een “netto double 

bogey.” Dat is par + 2 + je handicapslagen (oftewel 

de laagste score op een hole die voor jou bij de spel-

vorm stableford nul punten oplevert). 

Dus voor handicapdoeleinden is een netto double bo-

gey je maximale holescore. En de optelsom van je 

scores per hole voor handicapdoeleinden wordt de 

Aangepaste Bruto Score genoemd. Een voorbeeld. 

Jane heeft een strokeplay-ronde gespeeld in bruto 88 

slagen, inclusief een 9 op hole 17. 

De Aangepaste Bruto Score voor handicapdoeleinden 
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is 86, want voor handicapdoeleinden is de score op 

hole 17 een 7. Waarom? Jane krijgt op deze hole één 

extra slag mee. De “netto double bogey-score” (de 

maximale holescore voor handicapdoeleinden) op hole 

17 is daarom 7 (par 4 + 2 + 1 handicapslag die zij 

meekrijgt = 7). 

Als de Aangepaste Bruto Score bekend is, kan het 

dagresultaat berekend worden.  

De formule luidt als volgt: Dagresultaat = (113 / Slo-

pe Rating) x (Aangepaste Bruto Score - Course Rating 

– PCC-aanpassing) 

De Course Rating en Slope Rating geven aan hoe 

moeilijk een baan is, vergeleken met een “standaard 

golfbaan”. Deze getallen staan bovenaan de handi-

caplijst. Let op: voor dames en heren en voor ver-

schillende kleuren tees kunnen CR en SR verschillen. 

De PCC (Playing Conditions Calculation) maakt deel 

uit van de formule. In de meeste gevallen is de PCC 

nul (net als de CBA in het EGA-systeem) en is de 

nieuwe handicap die je ziet ook de uiteindelijke handi-

cap na die ronde. 

Het EGA Handicap System gebruikt (bij wedstrijden) 

de CBA, Computed Buffer Adjustment, een aanpas-

sing van de buffer bij bijzondere baanomstandighe-

den. WHS heeft een soortgelijk mechanisme met de 

naam Playing Conditions Calculation. De PCC is meer 

omvattend dan de CBA en wordt elke dag automa-

tisch berekend voor elke baan. De PCC wordt bepaald 

op basis van álle ingeleverde qualifying scores op de 

baan – dus wedstrijdscores én scores van qualifying 

ronden - van spelers met een handicap onder de 36. 

In de praktijk krijg je, als je een qualifying score in-

voert, meteen te zien wat je vermoedelijke nieuwe 

handicap is. Maar pas de volgende ochtend weet je 

definitief wat je nieuwe handicap is, omdat de PCC 

pas ’s nachts, als alle scores van de dag bekend zijn, 

uitgerekend en doorgevoerd kan worden. 

Je nieuwe dagresultaat wordt toegevoegd aan je han-

dicapgeschiedenis. Daarna wordt je nieuwe WHS-

handicap berekend: het gemiddelde van je beste 8 

dagresultaten in je laatste 20 ronden. 

Het dagresultaat is de handicap (uit de handicaplijst) 

die met de behaalde score 36 stableford punten ople-

vert. Moeilijk hè... maar gelukkig rekent de computer 

alles voor je uit. 

Het systeem werkt pas goed met veel kaarten (zeg 20 

in de laatste 4 jaar), dus is het belangrijk om veel 

kaarten in te leveren. 

Veel plezier met het nieuwe 

WHS systeem. Dit is mijn laat-
ste bijdrage aan onze club. Ik 

stap helemaal over op Haviks-

oord. 

Het ga jullie goed en blijf ge-

zond. 

 

Piet Janse 
 

Bijzondere extra speler op hole 9... 
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Ledenadministratie 

Het jaar is nog niet ten einde als ik dit schrijf, maar 

2020 ziet er wat betreft de ontwikkeling van ons leden-

aantal niet slecht uit. De opzeggingen zouden nu door-

gegeven moeten zijn en het aantal lijkt dit jaar relatief 

bescheiden: 13 leden hebben hun lidmaatschap beëin-

digd, twee leden zijn overleden in 2020 en een junior-

lid vertrekt omdat hij 21 is geworden. 

Onze speciale aanbieding voor nieuwe leden (de eerste 

12 maanden senior lid voor € 15 per maand en 5 golf-

lessen cadeau) heeft circa 40 nieuwe leden opgeleverd. 

De beperkingen voor andere sporten in de coronatijd 

hebben ons vast ook wel in de kaart gespeeld, maar in 

elk geval is ons ledenbestand voor het eerst in jaren 

weer wat gestegen. 

Op de website is onder hoofdmenu “Leden” een pagina 

“Ledenadministratie” aan te klikken met alle details.  

De VGC kent “slapende leden”, leden die tijdelijk zijn 

uitgeschakeld door fysieke problemen of uitzending 

naar het buitenland. 

Daarnaast heeft het bestuur recent de 

“begunstiger” (bekend uit de statuten) 

geïntroduceerd, gericht op hen, die 

niet (of niet meer) bij ons actief gol-

fen, maar wel betrokken willen zijn of 

blijven bij de club. 

Peter Maathuis

De begeleidingsronde 

Golfers die voor de eerste maal zelfstandig de baan op 

het sportpark willen spelen, mogen dat pas na een 

ronde onder begeleiding van een marshal. Dat heeft 

alles te maken met het openbaar karakter van het 

sportpark. Als club moeten wij er alles aan doen om te 

voorkomen dat een nietsvermoedende wandelaar of 

fietser een golfbal om de oren krijgt. 

De marshal kent de baan heel goed en kan uitleggen 

waar je extra moet opletten. 

Ik heb de relevante punten uitgebreid beschreven, 

maar we hebben nu niet de ruimte voor het integraal 

afdrukken van die instructies. 

In de “begeleidingsronde” wordt o.a. uitgelegd dat je 

als golfer minimaal bij je hebt: 2 ballen (zodat je met-

een een provisionele bal kunt spelen), een pitchfork 

en een marker (voor het geval dat je je bal wilt opne-

men). En een paar tees meenemen, is ook handig… 

Uiteraard sla je niet af, als er ook maar de geringste 

kans is dat je iemand kunt raken. 

De marshal legt ook uit hoe om te gaan met lichtmas-

ten, doelpalen, heggen, hekken en dropping zones. 

En als je klaar bent met hole 9, geef je de bel een flin-

ke klap met je club, zodat de volgende flight weet dat 

ze kunnen afslaan. 

Henk den Hoed 
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Voorlopig wedstrijdschema tot medio 2021 
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Op bezoek bij Ger Jeurissen 

Voor veel VGC-leden is het leuk nieuws, dat Ger Jeu-

rissen weer terug komt als onze pro. Ger is de man 

die ook mij de grondbeginselen van het golfen heeft 

bijgebracht. En het mooie is, dat hij direct wist wie ik 

was, toen ik hem belde voor dit interview. Inmiddels 

is Ger al met een vliegende start begonnen en loopt 

zijn agenda vol met afspraken met VGC-leden, die in 

de startblokken staan om te doen wat hij zegt. 

Ger aarzelde geen moment, toen hij gepolst werd om 

na zijn pensioen als pro bij de Eindhovensche Golf op 

31-12-'19, toch weer aan de slag te gaan bij ons. De 

Valkenswaardse Golfclub is eigenlijk ook wel een 

beetje zijn 'kindje'. Samen met oprichter Ben Haan-

appel en anderen stond Ger aan de wieg van onze 

club. De baan, de holes, de wedstrijden; er is weinig 

wat hij niet heeft helpen opzetten in '93. Hij maakte 

alles mee, alle jubilea, en woonde ook als adviseur de 

bestuursvergadering bij en weet dus overal van: “Ook 

over de 25.000 ballen die we kwijtraakten op de dri-

ving range”. Hij is 22 jaar onze pro geweest en com-

bineerde dat met zijn werkzaamheden op de Eindho-

vensche. “Ik had destijds graag de 25 jaar volge-

maakt... ” 

Als ik Ger bel voor 

dit interview, ben ik 

de volgende dag al 

welkom. Ger en 

Roelie wonen nu 5 

jaar in de Marijke-

straat. In hun tuin 

zie ik bloemetjes die 

eind november nog 

bloeien. 

Ger is in 1950 (in Heeze) geboren, en getogen in Val-

kenswaard. Zijn vader werkte bij Willem II en zijn 

ouders dreven samen Viko, een winkel in huishoude-

lijke artikelen. Omdat zijn oom en tante de Eindho-

vensche Golfclub runden, was het geen wonder dat 

Ger daar vaak te vinden was... Hij speelde daar met 

zijn neven, en leerde zwemmen in het ven daar, “zo 

helder water, je kon de vissen zien zwemmen”. En 

uiteraard leerde hij daar golfen. 

In 1960 verhuisde het gezin naar Golfclub Wittem in 

Zuid-Limburg waar zijn ouders het clubhuis beheer-

den en zijn vader ook greenkeeper was. We spreken 

nu over een tijd waarin golf was voorbehouden aan 

de elite, toen golfclubs zoals de Eindhovensche en 

Wittem de enige golfclubs waren in een wijde omge-

ving. Ger speelde zelf golf en ging caddy'en (“ik duw-

de 1 kar en de andere 3 had ik aan elkaar gebonden 

en die trok ik achter me aan, 36 holes per dag, en zo 

verdiende ik een aardig zakcentje”). 

Na de lagere school in Gulpen (“berg op, berg af”) 

deed Ger de 3-jarige LTS, metaal, “en zo kon ik zelf 

clubs aanpassen en repareren”. Daarna deed hij de 

pro-opleiding op de Eindhovensche en liep stage bij 

zijn leermeester, Piet Witte. “Ik logeerde doorde-

weeks bij mijn oom en tante (en neven en nicht) op 

de Eindhovensche.” 

Toen hij bijna 19 was, werd Ger gevraagd om in Aken 

pro te worden. 

In '70 behaalde Ger het A-diploma. Zes jaar werkte 

Ger met veel plezier in Aken. Hij verdiende al gauw 

zijn eerste auto bij elkaar, woonde bij zijn ouders in 

Wittem en was regelmatig te vinden in Valkenswaard 

en omgeving. Hij hield al van jongs af aan van het 

bourgondische leven in het Brabantse en was dus lid 

van de Raad van 11 van carnavalsvereniging Les chats 

noir (De Zwarte Katten). “Wij hadden mooie carna-

valskleding die we bewaarden op de Eindhovensche.” 

In '75 namen Ger en zijn oudere broer André het stok-

je over van Piet Witte op de Eindhovensche. Ger kocht 

een huis op de Eindhovenseweg in Valkenswaard. Zijn 

ouders woonden zelfs korte tijd bij hem in, tijdens hun 

zoektocht naar woonruimte hier. 

1977 was het jaar waarin hij kennis maakte met de 

Amsterdamse Roelie (een collega/vriendin van zijn 

nichtje Trudie, dat voor koppelaarster speelde). In-

middels was Ger met 5 andere leden van de voor-

noemde Zwarte Katten lid geworden van de Raad van 

11 van Valkenswaard. Hij zat o.a. in de Bals- en Zit-

tingen-Commissie. Roelie schetst een zaal met lange 

tafels zodat je nekpijn kreeg van het zijwaarts kijken 

naar het podium, waarbij veel bier werd gedronken, 

steeds moest worden opgestaan om een groet te 

brengen. Daar traden ook tonproators op, waarvan ze 

niets verstond of begreep. Zij vertelt “Op deze prin-

senzitting stelde Ger mij voor aan zijn ouders en zei 

‘Dit is ze. Met haar ga ik trouwen.’ En zij dacht bij 
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zichzelf: 'O, dat zal ook wel typisch Brabants zijn'”. 

Exact datzelfde verhaal had Ger mij 10 minuten daar-

voor ook verteld, dus het zal wel kloppen, dat Ger 

meteen wist dat Roelie de ware was voor hem. Roelie 

ging mee op wintersport met de club vrienden van 

Ger. Ze trouwden in '79 en onlangs vierden ze hun 

41½ jarige trouwdag. (Dat was eigenlijk een excuus 

om lekker eten af te halen nu in deze corona-tijd.) 

Ger vertelt dat hij naast golfen ook graag fietst, in 

zijn eentje, op een gewone fiets, wel 5.000 km per 

jaar. Op mijn vraag of hij en Roelie ook golfvakanties 

maakten, zeggen ze 'nee'. Ze gingen wel regelmatig 

op golfreizen, maar dat was meer in het kader van 

Ger zijn werk.  

In 2010 richtte hij samen met anderen de Senioren 

Pro Tour op. In het verleden maakte hij deel uit van 

het Young Pro Tour. Dat was voor pro's tot 36 jaar die 

regelmatig wedstrijden hielden en dan 36 holes op 

een dag speelden. De Senioren spelen 'slechts' 18 

holes. “In 2020 zouden we lustrum vieren, maar door 

corona kon dat niet doorgaan.” 

“Op 31 december 2019 ging ik, na 44 jaar werken op 

de Eindhovensche, met pensioen. Ik zei tegen Roelie: 

Ik heb 50 jaar lesgegeven, nu stop ik.”  

Tja, en toen kwam de vraag om weer terug te komen 

in de club die hij zelf mede heeft opgebouwd. Zoals 

Roelie reageert: “Oh, al die bekende namen die weer 

les willen van Ger.”  

Het is geen wonder dat Ger 'ja' 

zei. Hij kent de Valkenswaardse 

Golfclub en haar leden van haver 

tot gort, alle ins en outs en 

(bijna) alle leden. En natuurlijk 

voelt Ger zich zeer, zeer welkom 

bij ons. 

Gea Bloemen 

 

Gooi nooit geen oude schoenen weg... 

...voordat je nieuwe hebt. 

Een populair lied bij de VVMM. Lidy van den Hurk had 

al wel nieuwe schoenen maar dacht dat de oude nog 

wel een DDD-wedstrijd zouden meekunnen. Maar bij 

hole 3 ging het al mis met een zool en op hole 5 raak-

te ook de andere 

zool los… 

Toen werd lopen 

toch wel erg lastig. 

In haar jaszak za-

ten 2 mondkapjes 

en zo zie je maar 

weer hoe handig en 

multifunctioneel die 

dingen kunnen zijn. 

Op deze wijze kon 

ze de 18 holes flui-

tend uitlopen. 

Rina Runia  



 

- 16 - 

25 jaar VVMM 

We spreken 1995 en het onderwerp is de jaarverga-

dering van de VGC in het Huufke (ook wel bekend als 

“ons Riek”) op de Waalreseweg. De zaal zat (ook toen 

al) vol. Frans Rutter, Toon Brusselers en Jos Coppen 

worden door Marianne Klaassens aangesproken: 

”Wanneer volgen de heren ons voorbeeld van de 

DDD?” Zo werd de VVMM geboren met als vierde op-

richter iets later Ger de Natris. 

Frans en Jos waren al langer bevriend en Toon en Ger 

zaten allebei bij de Gele Rijders, een bekende carna-

valsgroep in Valkenswaard. Men had natuurlijk het 

voorbeeld van de dames van de DDD, maar de om-

standigheden waren toen volstrekt anders dan nu: 

geen clubhuis (we mochten bij HOD wat drinken), een 

baan in opbouw en onwennigheid bij de bevolking 

(“Golf op een sportpark? Dat kan echt niet!”). Maar 

het viertal organiseerde op 5 mei 1995 de eerste 

VVMM-wedstrijd met 11 deelnemers. De namen staan 

bij de leden die al langer lid zijn nog goed in het ge-

heugen: Herman Klaassens, Corbert Veneman, Ben 

Haanappel, Ton van Roon, Henk de Mol, Adrie van de 

Laar, Wim van Dam, Frans Rutter, Eric Mens, Ger de 

Natris en ? U mist de naam van Jos Coppen. De re-

den: Jos moest “leiden”… 

Ger Jeurissen was toen onze pro en hij was trouwens 

ook de architect van de baan in opbouw. De deelna-

me aan de wedstrijd kostte fl. 1,50. Eerst speelde 

men 1x per 2 weken maar binnen 3 maanden was dat 

al 1x per week. Ook toen al telkens drie prijsjes, al 

moet gezegd worden dat ze nogal verschilden van de 

huidige prijzen: Jos vertelde dat een van de prijzen 

een … schroevendraaier(!) was. Het telkens weer zor-

gen voor drie prijsjes was soms een grote opgave! 

Het aantal deelnemers aan de VVMM liep snel op: het 

eerste jaar was dat 340 deelnemers (maar dat was 

maar een half jaar), het tweede jaar al 1416 (alle cij-

fers komen uit Jos’ “schriftje”, waarover later meer). 

Op 3 december 1999 werd de 5.000e deelnemer ge-

huldigd (Adrie van de Laar). Op 25 oktober 2019 vier-

den we de 50.000e deelnemer: Frans Smits. 

Jos is vanaf het begin onze voorzitter geweest. Ten 

tijde van ons verblijf bij de Vets was hij ook nog 

hoofd van de “clubhuiscommissie onderdeel VGC”. In 

die rol had hij een deal gemaakt met de Vets: als 

winst uit de jaaromzet van de bar kreeg hij fl. 2.000 

en vermeed zo de administratie van talloze bon-

netjes. Met het in gebruik nemen van het nieuwe 

clubhuis nam Theo Tak die taak van hem over. Maar 

ook toen al nam de VVMM een groot deel van de ba-

romzet voor zijn rekening, zeker omdat er toen veel 

minder clubwedstrijden waren dan nu. 

De VGC en dus ook de VVMM in het Vets-gebouw: op 

zich een merkwaardig verblijf. Het was natuurlijk een 

duf en donker hol, maar het was wél een heel gezellig 

duf en donker hol. Als het weer eens hartstikke druk 

was en de open haard was aan kon je de lucht in 

plakjes snijden. Het terras kreeg in de zomer een 

overkapping die verzorgd werd door Eric Mens. 
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Op warme zomeravonden kon het wel eens héél laat 

worden… 

Wat bij de VVMM al vroeg startte, waren de Woabs 

(wedstrijden op andere baan). Terugkijkend kwam Jos 

tot een respectabel aantal. De eerste keer gingen we 

naar de Peelse golfbaan (met dat vermaledijde eiland-

je!) maar alle keren was het een groot succes. Op een 

keer na. We gingen naar Flanders Nippon in Hasselt. 

Vanuit de bus kijkend naar die baan kon je zien dat 

spelen volstrekt onmogelijk was: de bunkers en 

greens lagen onder water door de enorme regenval de 

dag ervoor. Dus wat te doen? Jos loste het simpel op: 

we reden terug en startten op onze eigen baan en 

vonden het een gezellig busritje. Bij ons was geen re-

gen gevallen! En over busritten gesproken: vast in de 

herinnering blijven de ritten met als vaste moppentap-

pers Herman Willems, Frans de Kinderen en Jan Fran-

çois. We hebben tranen gelachen. De chauffeur van 

een van die ritten was zo gelukkig met zo’n ritje dat 

hij regelmatig bij zijn baas informeerde wanneer die 

golfclub uit Valkenswaard weer eens weggebracht 

moest worden! Veel mannen zullen zich nog wel de 

wedstrijden herinneren op Westrhine (3x), Schloss 

Haag (2x), Flanders Nippon in Hasselt (2x of eigenlijk 

1x), het Spiegelven in Genk, de Turfvaert in Rijsber-

gen, de Tongelreep, het Caves, Afferden, Riel en mo-

gelijk vergeet ik er nog een of twee. 

Na de dood van Frans Rutter besloot de VVMM zijn 

nagedachtenis te eren met een toernooi dat zijn naam 

droeg: de “Frans Rutter-cup”. Die wedstrijd is drie 

keer gespeeld en toen overgegaan in de “Carpe 

Diem”- wedstrijd aan het begin van het zomerseizoen. 

Frans Rutter was overigens ook degene die de VVMM 

zijn clublied bezorgde: het “Vradi morov”. Tsjonge, 

wat kijk ik uit naar de tijd dat we het weer uit volle 

borsten en buiken kunnen zingen! Stomme corona! 

De VVMM stond ook aan de wieg van de maandelijkse 

invitatiewedstrijden. Toen heette het nog “Efkes 12 

holes speulen”, met een losse organisatie en veel vrij-

heid. Dat is later door de wedstrijdcommissie overge-

nomen en lijdt nu helaas een wat moeizaam bestaan. 

En de VVMM heeft ieder jaar ook veel succes met haar 

“Heren vragen Dames”. Vooral het optreden van Paul 

Bugel staat me nog helder voor de geest. Beregezellig!  

We hebben trouwens niet persé een titel nodig om wat 

te vieren. Jos verrast ons af en toe met ”Zullen we 

eens worstenbroodjes of sateetjes doen?”. Of neem de 

snertwedstrijd, waar Ad Strating het spits voor heeft 

afgebeten. Dat is ook wel eens fout gegaan toen alle 

soep bedorven was en weggegooid moest worden. 

Welk noodverband er toen gelegd is weet ik niet 

meer, wél dat enkele struiken nooit meer zo mooi 

geworden zijn… 

De eerste 25 jaar VVMM. Hopelijk worden de tweede 

25 net zo gezellig! En 2020 gummen we wel uit. 

Ben Thijssen 

 

Rinus van Doremalen vliegt naar Rome 

Toen ik een tijd geleden bij Rinus op bezoek was, ver-

telde hij me vol enthousiasme over zijn hobby “Flight 

simulator”. Daarvoor heeft hij twee computers en 

twee schermen op zijn bureau staan, waarmee hij een 

vliegtuigje een traject kan laten vliegen alsof hij zelf 

de piloot is. 

Dat gaat als volgt. 

Rinus is lid van een club, die volgens een steeds wis-

selend vliegplan, soms met tussenlandingen, een tra-

ject aflegt, waarbij hij zelf de start en landing kan 

doen, alsmede tussentijdse uitstapjes voor bijvoor-

beeld een koffiepauze. De zes deelnemers met wie 

Rinus afgelopen donderdag vloog (ieder met hun ei-

gen vliegtuig), volgen in principe allemaal hetzelfde 

traject. Daarbij staan ze, als ze willen, continu of tij-

delijk met elkaar in contact. Ze kunnen zelfstandig 

vliegen of op de automatische piloot gaan. Dreigt er 

iets fout te gaan, dan ondersteunen de 7 elkaar. De 

beelden die Rinus te zien krijgt, zijn van Google Earth 

afkomstig en dus reëel.  

Twee schermen zijn nodig om het vliegtuig te kunnen 

zien tegelijk met het vluchtplan. Op een van die twee 

wordt de cabine van het vliegtuigje getoond met zo-

wel het onderliggende landschap als het instrumen-

tenpaneel, op het andere is het vluchtplan te zien. We 

begonnen uiteraard met de start en dan zie je het 

vliegtuigje geparkeerd staan, het rolt langzaam naar 

het “holding point” om te wachten op het sein 

“cleared for take off”. Tevoren heeft Rinus de te vlie-

gen hoogte ingegeven. Zijn we eenmaal in de lucht, 

dan wijst Rinus me op zogenaamde waypoints die 

gemarkeerd zijn met getallen (de coördinaten). Die 

moet Rinus in de gaten houden (of niet, wanneer hij 

een uitstapje wil maken). Waypoints geven bepaalde 

punten in de route aan. Ons tochtje voert ons van 
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Ingezonden brief n.a.v. Vaatwasser 

De vorige Vaatwasser beschreef 

een flight, waarin alle spelers de 

putter van Kees Alkemade ge-
bruikten. Dat is niet conform de 

golfregels, dus allemaal 2 strafsla-

gen bijtellen… 

En bij naar eigen goeddunken een club “verbouwen” 

past diskwalificatie! Ad van Mierlo, lees regel 4.1a. 

Een onderwerp voor een toekomstig artikeltje van de 
regelcommissaris? 

Dammie Janssen 

 

Vaatwasser 

2020, een raar jaar! 

Begin januari hoorden we voor het eerst over een 

virus in China. Maar China is ver weg. 
Dus we gingen gewoon op wintersport-

vakantie en vierden carnaval. Maar toen 

bleek dat China toch dichterbij ligt dan 
we dachten. Ook hier kwam het virus 

dat de prozaïsche naam covid-19 kreeg. 

We volgden Rutte: bleven binnen, werkten thuis, 
scholen dicht, horeca dicht, golfbanen dicht. De 

“Intelligente Lockdown”. 

We hadden corona “onder controle” (dachten we). 

Dus scholen weer open, horeca met beperkingen, golf 
weer toegestaan.  

Intussen waren we allemaal gewend aan het reserve-

ringssysteem. Het clubhuis werd weer geopend. Wel 
vaste plaatsen en alleen bestellen en afhalen. 

Zelfs de zomercompetitie ging door. Gewonnen door 

het team van Gerrie Smits. Ook de presidentscup. 
Gewonnen door Ferdy Lambrechts. Daarna nog enke-

le wedstrijden van de DDD en VVMM.  

Virus onder controle? Nou NEE. De tweede golf kwam 
eraan. Op het parkeerterrein werd een testlocatie 

gebouwd. Golfen werd uiteindelijk een sport voor 

twee. Maar ook daar hielden onze leden zich prima 
aan. En vanaf donderdag 19 november mochten we 

weer met z’n vieren. 

Nu “blijkt” er een vaccin te komen, dat gaat werken. 

Pas als dat vaccin er is, kunnen we weer terug naar 
“gewoon”. Maar of “gewoon” nog ooit gewoon wordt? 

Is er dan niks positief? 

Natuurlijk wel. Op de baan wordt volop gewerkt aan 
het snoeien van dode bomen en de greens worden 

door onze greenkeepers Patrick en Alex in perfecte 

staat gehouden. En onze fairways ook. Jammer (NEE! 
VERWERPELIJK) dat golfers richting de greenkeepers 

slaan, terwijl dat absoluut niet mag. Zij werken voor 

ons plezier. “Sorry, dat haal ik anders nooit”, is geen 
excuus. 

NOOIT AFSLAAN ALS ER BAANPER-

SONEEL AAN HET WERK IS. HOUD 

JE HIERAAN! 

Ook positief: onze “Westparallel” 

vordert gestaag. Met mooie via-

ducten. 

Joe Biden heeft de verkiezingen in de V.S. gewonnen. 

Grazamisse na een rondje Vesuvius en Capri naar het 

eindpunt Rome. Rinus wil een landing inzetten (wielen 

uit!) maar heeft iets te scherp het vliegveld aange-

sneden en dus moet hij opnieuw een rondje draaien 

om recht op de landingsbaan te komen. Aldus ge-

beurt, maar Rinus doet een “touch-and-go”, waarbij 

hij even de baan raakt en direct weer opstijgt. 

Maar wat gebeurt er nu als er iets fout gaat? Rinus 

legt me heel geduldig uit dat zoiets bijna onmogelijk 

is, omdat de andere 6 precies kunnen zien waar ieder 

lid van de club zich bevindt en of hij het vluchtplan 

volgt. Een uitstapje mag best maar je moet dat na-

drukkelijk aan de anderen melden. 

Het moeilijkste is en blijft het landen: hoogte, snel-

heid en richting zijn heel nauwkeurig op te volgen 

vanuit het vluchtplan. Soms moet je, als je de auto-

matische piloot niet gebruikt, bijvoorbeeld op zoek 

naar een vliegveld(je) en goed rondkijken waar dat 

vliegveld ergens is. Rinus heeft wel eens tegen zijn 

kameraden gezegd: “Ik zie het niet, jongens, help me 

eens”. “Links af, Rinus, achter die hoge bomen. Zie je 

het?” “O ja, dankjewel”. Rinus is ook wel eens moe-

ten landen tussen twee bergen die griezelig dicht bij 

elkaar stonden… 

Rinus vliegt met een klein tweemotorig vliegtuigje 

maar hij vertelt dat er vele programma’s zijn, vanaf 

deltavliegen tot het vliegen met een straaljager. 

Wat kost dat dan wel? Dat hangt af van de grafische 

kaart (in de computer) die je gebruikt. Je hebt een-

voudige, maar ook geavanceerde, die schitterende 

landschappen kunnen laten zien. Maar vergeet ook de 

computer zelf niet. Wil je een moderne, krachtige 

kaart gebruiken, dan moet je computer dat allemaal 

wel aankunnen en zit je gauw op een apparaat van 

€ 2.000. Dat steekt toch wel af bij een programma 

van € 150. De volgende keer zal Rinus wat foto’s van 

onze omgeving laten zien, gemaakt vanuit zijn vlieg-

tuig, dus: wordt vervolgd! 

Rinus heeft me zoveel verteld, dat een eenvoudige 

alpha als ik er soms van duizelt. 

Maar het zien van dat alles is prach-

tig (en ik denk ook een beetje ver-

slavend). Maar ik mag toch eens 

komen kijken als hij op donderdag-

morgen met zijn vrienden gaat vlie-

gen. Goeie vent, die Rinus! 

Ben Thijssen 
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Trump heeft nog geen lidmaatschap voor de VGC 

aangevraagd. Maar dat weet je bij hem nooit. Dus… 

De eersten (uit de Teeshot van april die niet uitkwam) 
13 mei: we mogen weer. Met reserveringssysteem, 

ook voor de driving range. Gelukkig. Gelukkig. 

Snel had iedereen door hoe het systeem werkte. De 

reserveringen liepen snel vol. 

Grote dank aan het bestuur, Peter Maathuis 

(reserveringssysteem), Peter van Dooremalen 

(marshal-bezetting), gemeente Valkenswaard, Baan-
commissie. Zij hebben het mogelijk gemaakt dat de 

baan weer open ging. HULDE! 

En wie openden dan de baan? Paul en Maria van Velt-
hoven liepen als eer-

sten. Paul Vorspaget 

was de eerste marshal, 
die hen mocht begelei-

den. Zie hier de eerste 

foto van golfers op de 

Valkenswaardse op 13 
mei (wat lijkt dat lang 

geleden!). 

Nieuwe set nodig? 
Natuurlijk krijgen jullie ook GOLF.NL in de bus. Zag 

een mooi nieuw setje ijzers staan. Merk: Honma Be-

res-line. Deze keer afgewerkt met gouden versierin-
gen. Ook de shafts zijn met de hand gerold. Prijs: € 

4.999. Nee, niet voor 

de set, maar per club. 
Even gerekend. Zeven 

clubs:  

5 t/m S. Totale som: € 
34.993. Maar dan heb 

je ook wat. Nu nog ff 
zoeken naar wat hout-

jes. Liefst: driver, 3 en 5. Als het kan niet te duur. 

Iemand nog wat in de garage staan?  

Maar natuurlijk koop je een volledige set. Deze 13-
delige set (ik vrees dat er geen putter bij zit.) kost 

slechts $ 71.500. Weet niet hoe de dollar staat? Re-

ken zelf even uit.  

Ziet er wel schitterend uit. Maar of ik er mee zou dur-

ven golfen? 

Trouwens “Bentley” schijnt ook een mooie set te heb-
ben. Blijkbaar past hij perfect in een Bentley auto. 

Maar ja, die rijd ik niet. 

 
Zomercompetitie 

De Zomercompetitie kon gelukkig doorgaan. Het team 

van Gerrie Smits heeft deze wedstrijd dik gewonnen. 

Jammer dat ons team het op de laatste wedstrijddag 
heeft laten liggen. 

Maar Gerrie en teamgenoten: “VAN HARTE!”.  
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John en Guus 

Kent u ze?  

Nee? Het zijn geen nieuwe leden, geen golfers. En 
toch lopen ze iedere vrijdagochtend over de holes 1-2

-3-4. Houden ze de golfers “in de gaten”? Houden de 

golfers John en Guus “in de gaten”? Antwoord: JA ,JA!  

Ze belijnen de voetbalvelden die in het weekend be-
speeld worden en dat moet dus op vrijdagochtend. 

Maar vrijdagochtend is een drukke ochtend. Door 

goed overleg heeft dit niet geresulteerd in het sluiten 
van holes. John en Guus letten op de golfers. Met een 

handgebaar maken ze duidelijk dat er afgeslagen kan 

worden en ze gaan aan de kant staan.  
Ik hoor van John en Guus dat de golfers zich hier ook 

aan houden. GELUKKIG, want anders waren deze ho-

les gesloten! Iedere vrijdagochtend maak ik een 
praatje met beiden. Zij kunnen hun werk doen voor 

de Uilen (bekend bij 

de Valkenswirtse 

mens) en de golfers 
kunnen gewoon door 

golfen.  

John Ooms en Guus 
van Gerven. Bedankt 

voor jullie geweldige 

samen– en medewer-
king. En ik hoop jullie 

nog vaak op de baan 

(voor jullie het voet-
balveld) tegen te ko-

men. 

 
 

Hole in One 

Ondanks dat er weinig wedstrijden gespeeld konden 

worden, werden er toch twee holes in one geslagen. 
Tijdens de zomercompetitie sloeg Ab van de Haar een 

h-i-o op twee. Bols “in the pocket”. Maarten Ingelse 

deed hetzelfde kunstje tijdens een van de weinige 
vrijdagmiddagwedstrijden op 28 augustus. Beiden 

trokken aan de bel. (Ja, dat kon toch nog.) Beide he-

ren: “Bedankt voor het rondje”. 
 

Mien, van Harte Proficiat! 

Wie kent ze niet? Mien!! 
Op 14 juli werd ze 90 jaar. Natuurlijk werd ze door de 

dames bij de eerste gelegenheid “in de bloemetjes 

gezet”.  

Ja, 90 jaar! Lees ff 
goed, 90 jaar! En nog 

golft ze. En ze komt 

per fiets en met de 
golfkar erachter. 

Ze werd door de dames 

verrast met een echte 
stok. Meestal haalde ze 

er een uit het bos als 

wandelstok. Maar nu 
kreeg ze een “echte”. 

Met een golfballetje 

erop. 
 

Mien: “VAN HARTE”. 
 

Trein op golfbaan 

Blijkbaar loopt er een spoorlijn over onze golfbaan. 

Nog geen trein gezien, maar toch. Voor de afslag van 

hole 7 staat een spoorboom. Hij gaat niet omhoog en 
omlaag en er staat ook geen bord met de waarschu-

wing: “Pas op er kan nog een trein komen”. Ook staan 

er geen rode knipperende stoplichten. Maar een slag-

boom staat er. Zelf moet je uitkijken en je kunt hem 

naar voren/achteren duwen. Dus: PAS OP! Ik kreeg 
te horen dat deze spoorboom te allen tijde gesloten 

moet zijn. Zeker als er een trein aankomt. (Of moet 

er staan: “Pas op er kan nog een flight komen?’”  

Vroeger liep er een trein langs hole 1 en de driving 
range. Dat weet ik nog. Maar toen ik 5 jaar werd, 

werd dit traject gesloten. Nu loopt dit traject over de 

golfbaan. Blijkbaar. 
Tijdens een rondje golfen kwam ik achter de naam 

van deze overgang. Dit is een PVO ofwel: Pierre Vel-

ter Overweg. 
Dus: Pas op voor overstekende treinen en hockey 

spelers/speelsters.  

Geen trein? Gewoon afslaan. Anders: Wachten. Want: 
Pas op er kan nog een hockeyer komen ! 

 

 

DDD. Dinsdagmiddag. 
De dames besloten wel door te golfen op de dindag-

middag. Ondanks de beperkingen. Gezien het mooie 

weer van de afgelopen weken een prima idee. Waar-
om de VVMM niet? 

 

 
Wiekent? 

Deze keer een gemakkelij-

ke. Win een golfballetje van 
de Valkenswaardse. De eer-

ste inzender van de goede 

oplossing wint. 
 

Oplossingen mailen naar 

jmahberkers@onsbrabantnet.nl  

En hij wordt bezorgd met mondkapje.  
 

 

Ik sluit af met wat iedereen zegt: “Blijf gezond!” 
Sfeervolle Kerst en een Geweldig 2021. En laten we 

hopen op: ”gewoon”. Gewoon weer golfen, weer kla-

gen over de greens, de fairways, ons spel, de bun-
kers, de gestoken holes, de bladeren, de drukte op 

hole 1, het ritsen na hole 9, de 

langzame flights voor, het lange 
zoeken, weer out of bounds, weer 

een bal kwijt, weer de treinover-

gang dicht, weer baanpersoneel op 

de baan, weer lukt het niet, weer 
geen 36, weer geen weer. Zo is het 

ook altijd wat. Zo is golf. 

 
Hopelijk julie allemaal weer te zien in 2021. Geniet 

van de feestdagen. Fijne Kerst en geen vuurwerk EN 

BLIJF GEZOND! 
 

 

Hans Berkers 
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Marshals in coronatijd 

Op woensdag 13 mei mocht er weer, weliswaar onder 

strikte voorwaarden, gegolfd worden op het sportpark 

Den Dries. 

Een van die strikte voorwaarden was, dat er dan wel 

de hele dag toezicht en controle moest zijn op de na-

leving van de tijdelijk gedragsregels i.v.m. covid-19. 

Als vanzelfsprekend werd door het bestuur een beroep 

gedaan op de marshals, om die taak te gaan uitoefe-

nen. Makkelijker gezegd dan gedaan, immers het aan-

tal marshals was volstrekt ontoereikend om continu 

toezicht te kunnen garanderen. 

Er moest dus een beroep gedaan worden op leden van 

de VGC om zich, op tijdelijke basis, in te zetten als 

“coronamarshal”. 

En hier toonde zich de ware aard van onze club, de 

vrijwilligers, de kurk waarop de VGC drijft. Boven ver-

wachting meldde zich een groot aantal leden aan om 

als marshal te fungeren gedurende de eerste periode 

van drie maanden. 

We besloten een marshalrooster op te zetten met vier 

shifts per dag, te weten 8:30-11:30u, 11:30-14:30u, 

14:30-17:30u en 17:30-19:30u. Zo zou het toezicht 

geregeld kunnen worden. De tijdelijke “corona-

marshals” kregen een voorlichting over hetgeen van 

hen verlangd werd tijdens de controle in de baan. 

Een marshal kan niet op alle plaatsten tegelijk zijn en 

zeker in het begin was de dienstdoende marshal dan 

ook meer bij het clubhuis en de teebox van hole 1 te 

vinden, dan elders in de baan. In de eerste weken 

werd door de marshals vooral uitleg gegeven over het 

gebruik van het nieuwe reserveringssysteem. Ook 

werd golfers verteld wat er van hen verwacht werd in 

het kader van het naleven van de covid-19 gedragsre-

gels. Over het algemeen waren de reacties positief en 

men was blij eindelijk weer eens een balletje te kun-

nen slaan. Ook bleken de golfers best tevreden over 

het nieuwe reserveringssysteem.  

De marshals die dit alles mogelijk hebben gemaakt: 

Hans Berkers, Will van der Burgt, Jan Helmons, Huub 

Rutten, Paul Vorspaget, Ben Rademakers, Henk den 

Hoed, Paul van Velthoven, Jeanne François, Gerrie van 

Asten, Theo Tak, Jos Baudewijns, Ger ter Haar, Cas 

Hoevenaars, Maarten Ingelse, Helma Jansen, Karel 

Kremers, Norbert Somers, Ben Thijssen en Hein Zie-

genhardt.  

Piet Verschuuren, Sera Brouwers en Karin de Leest 

hadden zich ook opgegeven, 

maar hoefden uiteindelijk niet 

te worden ingezet (en nu maar 

hopen dat ik niemand ben ver-

geten).  

Dank voor jullie geweldige inzet 

en bereidwillige medewerking! 

Ook namens alle leden! 

 

Peter van Dooremalen 
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Analyse van het gebruik van de golfbaan 

Het reserveringssysteem geeft ons de mogelijkheid

(voor het eerst) het gebruik van onze baan in getallen 

vast te leggen. 
 

In de periode 13 mei t/m 19 juni, bijna 6 weken dus, 

heeft Peter van Dooremalen statistieken bijgehouden 
van: 

• de bezettingsgraad per marshalshift 

• het aantal golfers en flights per dag 

• de gemiddelde flightgrootte 

• de bezettingsgraad van de golfbaan 

 

Uit de analyse van de bezettingsgraad per shift bleek 

al snel dat organiseren van marshaltoezicht voor de 

vierde shift weinig zin had. 
 

Het dagelijkse aantal golfers en flights is in de grafiek 

hieronder aardig af te lezen. 

 
De gemiddelde flightgrootte op een dag blijkt te fluc-

tueren tussen 1,7 (zaterdag/zondag) en 3,1 

(maandag).  
 

De bezettingsgraad van de baan blijkt op werkdagen 

redelijk stabiel tussen 70% en 90% te zijn. In de 
weekends is de baan vaak maar voor 10% bezet. 
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